
 

 

 
 

 

Indkaldelse og Referat af skolebestyrelsesmøde den 1.2 2017 

 

Mødedato: onsdag den 1. februar 2017 

Mødetid: 17.00 – 19.30 Skolen sørger for lidt at spise 

 

Mødested: Øster Farimagsgades Skole - lærerværelset 

Deltagere Afbud/fraværende: Laura(elevrepræsentant), Gunnvør, Ernst, Malene 

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

Fællessang 

/5.min 

Det er hvidt herude     

1.  

Godkendelse af      

dagsorden./5 min 

Dagsorden blev godkendt 

Bring Your Own Device lægges ind under pkt. 8 

x   x 

2.  

Godkendelse  

af referat/5 min 

Referatet blev godkendt x   x 

3.   

Elevrådet/ 

10 min     

     

Elevrådet har ændret på reglerne for brugen af boldburet. 

Planen over anvendelsen af boldburet sættes op nede på 

boldburet og hænges op i klasserne. 

AF orienterede om, at eleverne pt er i gang med den 

nationale trivselsundersøgelse, som skal være tilendebragt 

den 31. marts. 

Info fra Axel om, at bolde skal blive i gården og lægges i 

legepatruljeskuret. Axel vil komme på det næste 

elevrådsmøde for at drøfte den bedste boldløsning. 

 x   

4.   

Fremlæggelse af 

Budget se bilag 

20 min 

HHB orienterede om budgettet. 

Regnskabet for indeværende år er endnu ikke godkendt. 

Budget for Fritidsinstitutionen blev gennemgået. Budgettet 

for Fritidsinstitutionen ser fornuftigt ud, der er blevet 

overført en pulje til fritidsinstitutionen fra forvaltning, som 

betyder, at institutionen går ud med et overskud. 

Skolen har fået overført 2. millioner i december 2016, som 

ikke kan anvendes frit. Midlerne skal anvendes til anlæg på 

 x  
 



 

 

bygningsområdet.  

Budgettet sættes på dagsorden til næste møde for, at det kan 

besluttes. Hans Henrik udsender bilag til punktet. 
 

  

6. 

Fremlæggelse af 

procesplanen PLC/RC 

HO/5 min 

Helene orienterede om processen. Næste skridt i processen 

skal ske i et samarbejde med vejlederne, at finde veje til 

hvordan vi sammen kommer videre. 

 x   

7.  

Kort information om 

Fritidsinstitutionen v/ 

Øster Farimagsgades 

Skole/Kasper B 

/10min 

Kasper orienterede om, at der er sat en proces i gang i 

forhold til at skabe gode vaner og kultur bygget på 

professionsidealer. Et ud af tre møder er afholdt. 

De nye børn i institutionen starter første maj. 

Nye samarbejdsflader er under opbygning eksempelvis 

”bookbodies”, ”hjerterum” mm i et samarbejde med skolens 

ressourcecenter. 

Kasper forsikre om, at der skal være en god og konstruktiv 

kommunikation med forældrene i forbindelse med, at der 

skal ske et skift for 0. klasse fra Dr. Louises lokaler  til den 

nye bygning. 

Efter ferien kommer et nyt aktivitetstilbud til børnene.  

   x     
 

 

 

8.  

Forældrebank/ 

Facebook 

arbejdsgruppen  

fremlægger ( Mogens 

Steen og Helene)/  

Boyd 

15 min 

Mogens orienterede om forældrebanken. Der mangler 

medlemmer! Opfordring til at punktet tages op på 

forældremøderne i marts. 

BYOD: 

Helene sender skriv til AF og AL og resten af lærerne. Der 

bliver mulighed for en drøftelse på onsdag den 8. februar. 

Skrivet sendes ud til forældrene inden vinterferien. 

 
x 

 

  

9. 

Godkendelse af 

ferieplan 2017/18 

/10 min 

 

 

Drøftelsen af de to forslag.  

Forslag 2 blev vedtaget. 

 

 

x 

 

 

 

 

 

 

 
x x 



 

 

10.  

Tilbagemelding fra 

kontaktforældremødet 

20 min 

13 forældre mødte op til kontaktforældremødet. 

Temaer som blev drøftet på mødet: 

• Kontaktforældrenes rolle 

• Modtagelse af nye elever og deres forældre 

• Byod/mobilpolitik 

Tina og Louise samler synspunkterne fra mødet 

Forslag fra mødet om, at der kommer en tættere kontakt i 

mellem bestyrelsen og kontaktforældrene. 

På foranledning af mødet inviterer ledelsen til en 

morgencafe med temaet ”det nye Intra” i marts. I maj 

inviterer skolen til morgencafe med skolens ressourcecenter 

som tema.  

Afholdelse af morgencafeer placeres fremadrettet i 

Fritidsinstitutionen. 

 
x x  

11. 

”Værdiblomsten” 

tilbagemelding fra 

MED i forhold til 

skolens mobbepolitik 

Vi er af forvaltningen 

blevet bedt om at tage 

stilling til skolens 

mobbepolitik 

Anne tilbyder at gennemlæse afsnittet i vores værdiblomst 

for at se om teksten fortsat giver mening. 

Anne fremlægger på næste møde.  

x 
 

x x 

12. 

Mobilpolitik: Axels 

skriv til forældrene og 

udmelding til lærernes 

opgave drøftes. 

Axels udspil blev diskuteret. 

Punktet tages op på næste møde-. 

Gruppe nedsættes i forhold til Axels skriv. Principper for 

mobilpolitik udarbejdes af Mogens og Axel. 

Elevrådet skal høres. Ledelsen hjælper til med dette 

Lærerne høres på næste fællesmøde.  

  
x  

11.  

Meddelelse om at 

afholdelse af   

fastelavn og halloween 

flyttes til 

fritidsinstitutionen   

10 min  

Ideen blev fundet egnet  x   

 

12. 

Evt 

 
    



 

 

Punkter til kommende 

møder: 

Budgettet godkendes på næste møde 

I april godkendes regnskabet  

I april tages undervisningens organisering op til drøftelse 

Lejrskoleprincipper drøftes når der kommer et udspil fra 

skolen. 

Anvendelse af arealet bag boldburet skal drøftes på et 

skolebestyrelsesmøde når byggeriet i forbindelse med 

trappen er tilendebragt 

    

 

 


